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INTERPELLÁCIÓ 
(SzMSz 53.§) 
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„53.§ (I)" A képviselő jogosult önkormányzati ügyben a polgármesterhez, az 
alpolgármesterhez és a bizottság hatáskörével összefüggésben a bizottság elnökéhez 
interpellációt intézni. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

TábVercrika ~~(DK) 

Az interpelláció tárgya: Hogyan küzd a XV. kerület a Fidesz szörnyű örökségével? 

Az interpellált neve: Hajdu László polgármester 
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Az interpelláló aláírása: 
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Az interpelláció benyújtásának időpontja: 2018.január 20. 

Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Úr! 

Átvevő 

Nekünk, XV. kerületi önkormányzati képviselőknek az a feladatunk, hogy a lehető legjobban 
szervezzük meg a lakosság számára a közszolgáltatásokat. Ezért vannak a felújítások, a 
beruházások és egyéb szolgáltatások, mert ezek nagyon fontosak az emberek számára. 

Én így gondolkodom erről , és sok kerületi lakossal együtt bosszankodom, ha valami nem kellő 
színvonalon, pocsékul lesz elvégezve. 

Jó példa erre, a Spirál-ház és a Zsókavár utcai rendelő. László Tamás mindkettővel , mint szeme 
fényével büszkélkedik a kampányában és vádaskodik, mintha a terveztetési és kivitelezési hibákért 
a mostani vezető lenne a felelős. 



A Zsókavár utcai rendelő esetében még az országos sajtó is felkapta a hlrt, hogy hónapokig nem 
működött a lift, ami egyértelműen komoly sérelemmel járt a lakosság sz.ámára. A . Spirál-házat 
avatásának másnapján elöntötte a víz a ki nem cserélt vízcsőhálóz.at törése miatt. A "közelmúltban 
pedig az állítólagos új fiítésrendszer csőtörése miatt nem volt fűtés. Micsoda beruházások voltak 
ezek? 

Ezzel dicsekszik László Tamás? Pedig annak idején, polgármesterként különös gondot fordított 
arra, hogy a fideszhez közeli vállalkozók kapják a zsíros megbízáso.kat 

Ennek bizonyítéka, hogy 2011-ben már láthattuk és olvashattunk arról, hogy László Tamás milyen 
örömmel kötött szeIZődést a napjaillkban óriási korrupciós Elios ügyben is érintett West Hungaria 
Bau Kft. vezetőjével a Zsókavár utcai rendelő projekt kivitelezésére. Igen, arra az orvosi rendelőre, 
ahol a lift olyan sokszor és olyan hosszú időre meghibásodott, arra az épületre, ahol a szennyvíz az 
öltözőkben és az alagsorban méteres magasságban állt esőzések alkalmával, és még sorolhatnám 
az összecsapott, pár hónap alatt elkészült „teljeskörű felújítás" hozamait. És ha már a hozamoknál 
tartunk, a beruházás költsége annyira megnőtt, hogy azt a Nemzeti Fejlesztési Ügynökségnek 
kellett jóváhagynia. Már akkor a miniszterelnöki vőnek Tiborcz Istvánnak gyűjtöttünk, hogy meg · 
tudjon állni a saját lábán .... ? 

Megvan tehát nekünk is a magunk Elios ügye, aminek kapcsán a kerületi emberek pénzéből, a mi 
lakosságunk adóforintjaiból gazdagodnak a fideszes csókosok. 

Kérdezem ezért: 

• Milyen problémákkal küzdünk a mai napig a Spirál-ház működtetése kapcsán? 

• Történt-e előrehaladás a kivitelezővel szemben indított peres eljárásban? 

• Milyen gondokat kellett megoldanunk a Zsókavár utcai rendelőben? 

• Milyen forrásokat kell biztosítanunk. a költségvetésben a terveztetési és kivitelezési hibák 
kiküszöbölésére, mivel ezek nem pusztán karbantartási problémák? 

Köszönöm megtisztelő válaszát 
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